
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. január 26-án  
               megtartott  üléséről.

Az ülés helye: Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme
(Dózsa György út 15/a)

Jelen vannak: Kocsi János polgármester,
dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármester

                                 Angalét József, Agonács Lászlóné, Botka Sándor
Czakó György, Kiss Gábor, Magoss György, 
Molnár István, Németh László, Simon László

 Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes jegyző, 
Mészáros Szilveszter aljegyző

A képviselő-testületi ülésről Marton László képviselő távol volt.

Kocsi János: Köszönti az ülésen megjelenteket, a meghívottakat és az intézmények vezetőit 
valamint Lajmer Györgyöt, aki 2012. január 1-től Nagykáta rendőrkapitánya és Lovas György 
rendőr  alezredest,  aki  dr.  Komáromi  Istvánnak  a  programját  ismerteti  a  képviselő-testület 
tagjaival. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a megválasztott 12 képviselő közül 11 fő 
van  jelen,  így  a  testület  határozatképes.  Kéri,  aki  a  mai  napirendi  pontokat  elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A  képviselő-testület  11  igennel,  nem  szavazat  és  tartózkodás  nélkül  a  napirendi  pontok 
elfogadására az alábbi határozatot hozta: 

1/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülésen tárgyalandó napirendi pontokat 
az alábbiak szerint fogadta el:

Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között
 történt fontosabb eseményekről
Előadó: polgármester

2./ A képviselő-testület 2012. I. félévi munkaterve
Előadó: polgármester
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3./Egyebek

3/1. Nagykáta, GPON távközlési hálózat kiépítése
Előadó: polgármester

3/2. Folyószámlahitel felvétele érdekében felhatalmazás adása
Előadó: polgármester

3/3.A tornacsarnok területének jogi rendezése
Előadó: polgármester

3/4.A Nagykátai Gyógy és Strandfürdő területén lévő 
vendéglátóegység működtetésére pályázat kiírás
Előadó: polgármester

3/5. Az Alfonsine -i testvérvárosi kapcsolat 50 éves évfordulója
 ünneplésének előkészítése
Előadó: polgármester

3/6. A Nagykátai Viziközmű Társulat tartozásának elengedése
Előadó: polgármester

3/7. Éves autópályadíj kifizetés engedélyezése
 Előadó: alpolgármester

3/8. Iskolabusz szerződésének ügye
Előadó: polgármester

3/9. A 2012.-ik évi költségvetés tervezéséhez irányt mutató 
határozat meghozatala
Előadó: polgármester

Kocsi János: Napirend előtt megadja a szót Lajmer György rendőrkapitánynak, kéri, néhány 
szóban ismertesse terveit, mutatkozzon be.

Lajmer György:  Nagy tisztelettel  üdvözöl mindenkit.  2012. január 1-jétől vezeti  megbízás 
alapján  a  Nagykátai  Rendőrkapitányságot.  Dr.  Simon  Tamás  Pest  megye  rendőrkapitánya 
bízta  meg  ezzel  a  szép  feladattal.  Már  22  éve  van  a  rendőrség  kötelékében,  a  szervezet 
legaljáról  kezdte  a  pályafutását.  1990-ben  kezdte  meg  rendőri  pályafutását  Budapesten 
járőrként,  majd körzeti  megbízottként  dolgozott,  később nyomozó tiszthelyettes  lett.  1991. 
október 1-én saját kérésére a Kunszentmártoni Rendőrkapitányság állományába helyezték át. 
Körzeti megbízottként látta el feladatait lakóhelyén, Cibakházán. Szülei jelenleg is itt élnek. 
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2000.-ben került el a Jászságba. 2000-ben végzett a főiskolán, majd 2001.-ben bízták meg a 
Jászapáti  Rendőrőrs Bűnügyi  Alosztályának a vezetésével.  Ez hasonló,  mint  a Tápiószelei 
vagy  Tápiószecsői  rendőrőrs.  A  térségben  megközelítően  20.000  ember  biztonságára 
vigyázott  20  ember,  azzal  a  különbséggel,  hogy  ott  van  bűnügyi  alosztály,  amit  a 
későbbiekben két rendőrőrsön is szeretnének majd létrehozni. 2008. év végén a Jászberényi 
rendőrkapitányság élén váltás volt. 2009. január 1-vel kérte fel az új kapitány, hogy vezesse a 
Jászberényi  Rendőrkapitányság Bűnügyi  Osztályát,  s egyben helyettesítésével  is  megbízta. 
Egy kapitányság  vezető  helyettes  megközelítően  hasonló  jellegű  feladatokat  lát  el  mint  a 
nagykátai  kapitányságon  a  kapitányság  vezető,  a  szakmai  részét  tekintve.  Így  ismert  volt 
előtte a kapitányság vezetői feladatainak jó része. Ezt követően tavaly novemberben érkezett 
Simon  úr  felkérése.  2012.  január  01-től  a  Pest  Megyei  Rendőr-főkapitányság  megbízott 
vezetője,  dr. Simon Tamás r. dandártábornok úr megbízta  a Nagykátai  Rendőrkapitányság 
vezetésével. Mivel Simon úr 2010-ig, mielőtt Pest Megye rendőrfőkapitánya lett Jásznagykun 
Szolnok Megye rendőrkapitánya  volt,  itt  kezdődött  a szakmai kapcsolatuk.  Ezt a felkérést 
örömmel vette, ez kihívást jelent a részére, úgy gondolja több feladata lesz mint Jászberénybe 
volt, illetve más jellegű feladatok, hiszen sok szakmai beszélgetésen elmondta már, hogy itt 
főleg  stratégiai  döntéseket  kell  hozni  ami  a  térséget  illetve  a  rendőrkapitányságot  érinti. 
Szakmai  tervekkel  érkezett,  hiszen  22 év  alatt  bőven rakódott  rá  a  rendvédelmi  illetve  a 
bűnügyi területről. E kapcsán minden más részébe a bűnüldözésnek betekintést nyert. Az első 
a feladata többek között, hogy megismerje a rendőrkapitányságot. Nagyon sokan kérdezték 
milyen  változtatási  tervekkel  érkezett,  mindenkinek elmondta,  hogy változtatási  kényszere 
nincs,  de  egészen  biztos,  hogy  lesznek  változások.  Először  meg  szeretné  ismerni  a 
kapitányság erős és kevésbé erős oldalait, erre adott magának egy szűk negyedévet. Ezek után 
dönti majd el, hogy milyen változásokat tervez. Meggyőződése, ismerve az itteni mutatókat, 
hogy hatékonyabban tud dolgozni  ez a  kapitányság,  az elsődleges  feladata,  hogy ennek a 
feltételeit  megteremtse.  Amikor  polgármester  úrral  először  találkoztak  úgy  sikerült  az 
együttműködést összefoglalni, hogy külön-külön mindegyik szervezet el tudja látni feladatát, 
de van egy „közbiztonság termék” a mostani divatos világban így fogalmaznak, viszont ez a 
termék nem csak a rendőrségen múlik, ebben nagyon nagy feladata van az önkormányzatnak 
és még sok más szervezetnek is. Külön minden szervezet meg tudja oldani a feladatát, de ezt 
össze kell fogni. A rendőrség elsősorban az önkormányzattal kel együttműködjön, mert ez egy 
összekötő fül a lakosság és a rendőrség között. Lehet, hogy a rendőrségre valaki nem jön be 
elmondani bármit, viszont a képviselő hölgyeknek, uraknak egy magánbeszélgetés, lakossági 
fórum során elmondanak. Ezt személyes csatornán szeretné, ha eljuttatnák hozzá, mert azt a 
problémát  tudják  kezelni,  ami  a  tudomásukra  jut.  Nem  biztos,  hogy  minden  problémát 
észrevesznek a kollégái,  nem minden jut  el  hozzá vagy parancsnoktársaihoz.  Nem biztos, 
hogy a rendőrség minden lakossági igényt ki tud elégíteni, szakmai szempontok szerint kell 
szelektálni.  Előrevetítve  az  együttműködési  lehetőséget,  a  sportcsarnok  használata  illetve 
lakhatás megoldása terén. Ő elkötelezett toborzásból és lehet, hogy olyan kollégákat sikerül 
alkalmazni akiknek a lakhatását is meg kell oldani.  Ismerve a rendőrség gazdasági helyzetét 
nem tartja valószínűnek, hogy erre lesz lehetőség. Itt megígéri a polgármester úrnak, hogy 
mindenféleképpen keresni fogja, de ezt már meg is tette és úgy gondolja, hogy közösen el 
tudják azt a célt érni, amiről mindig írnak az újságok, hogy „szubjektív” biztonságérzet, ami 
nem azonos a beszámolókban szereplő statisztikai adatokkal, azok szakmai részek, szakmai 
adatok.  Úgy  gondolja,  hogy  megpróbálják  ezt  a  szubjektív  biztonságérzetet  erősíteni  az 
emberekben.  Sokszor  ez  többet  ér  mint  a  szakmai  mutató,  de  engedtessék  meg,  hogy  a 
rendőrséget a szakmai mutatók alapján értékeljék, ezt párhuzamba kell  hozni. De ő annak 
híve, hogy egyrészt látható legyen a rendőrség, más részt lásson is a rendőrség, a harmadik 
része tegyen  is  a rendőrség,  ezek így egymás  után következnek.  Reméli,  hogy a kollégái 
lelkébe  sikerül  ezt  mihamarabb  elültetni.  Vagy  ha  talán  eddig  nem  így  teljesítették 
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szolgálatukat,  reméli,  akkor  ez  ezután  így  fog  lenni.  Köszöni  a  lehetőséget,  és  ha  van, 
valakinek kérdése szívesen válaszol rá.

Kocsi János: Megköszöni a tájékoztatót, ha valaki kérdést szeretne feltenni a rendőrkapitány 
úrhoz az most, megteheti. Az intézmények vezetői nevében és a képviselő-testület nevében 
szeretné  ezt  a  munkát  közösen  folytatni  segítve  a  rendőrség  munkáját.  Amennyiben  sok 
munkája  van,  a  rendőrkapitány  úrnak  elengedik,  de  szívesen  látják  a  továbbiakban  a 
képviselő-testületi  ülésen.  Kéri  a  következő  vendéget  Lovas  József  urat  a  majálissal 
kapcsolatban tegye meg az ajánlatát és tájékoztassa a képviselő-testületet.

Lovas  József:  Tisztelettel  köszönti  a  képviselő-testületet  és  a  meghívott  vendégeket. 
Előzetesen már tájékoztatták a polgármesteri hivatalban a polgármester urat a Rendvédelmi 
Kiképzők Szövetségének tevékenységéről. Ez a szervezet ez egy civil szerveződés, amely hat 
éve működik Magyarországon. Célul tűzte ki maga előtt azt, hogy az általános iskolákban, 
középiskolákban  és  ahol  szükség  van  rá,  magasabb  szinten  foglalkozzanak  önvédelmi 
oktatással, kiképzéssel gyakorlati síkon. Ennek egy része az, hogy bizonyos rendezvényeken a 
Rendvédelmi Kiképzők Szövetsége megjelenik egy-  egy programmal.  Egy virtus versenyt, 
egy virtus gálát találtak ki, amelynek három része van. Van egy egyéni és két csapat része, 
amelyet  elvisznek  nagyobb  településekre,  nagyobb  rendezvényekre.  Az  egyénibe  bárki 
benevezhet  a  kétéves  kortól  egészen  a  legidősebb  korig.  Olyan  versenyszámok  vannak, 
amiben mindenki  megmérettetheti  magát.  Gyakorlatilag a rendőrségnél  ezt  alap próbaként 
mindenkinek teljesíteni kell, amikor a tavaszi felmérő vizsgálatok vannak, felüléstől kezdve 
fekvőtámaszig,  különböző  távolságok  lefutása  van  benne.  A  többiben  pedig  egy  csomó 
ügyességi szám, csapatversenyek iskolás csoportok részére. A vetélkedő mellé hoznak még 
egy bemutatót is, amely két részből tevődik össze: általános önvédelem ahol megtanítják azt, 
hogy minden állampolgár hogyan tud elhárítani bizonyos támadásokat. Ez lehet szabadkézi 
vagy valamilyen eszközös támadás. Egy különleges bemutatót is elhoznak, ahol a szövetség 
elnöke például betondarabokat tör a hasán kalapáccsal, ez egy különlegesen látványos műsor. 
Aztán a végén egy, egy órás koncert blokkot ad elő Komáromi István és zenekara. Ennek a 
programnak  a  teljes  költsége  a  Rendvédelmi  Kiképzők  Szövetségét  terheli  és  nem  az 
önkormányzatot.  Az  a  lényeg,  hogy  egy  olyan  rendezvényen  ahol  4.000-5.000  ember  is 
megjelenik,  be  legyen  építve  ez  a  program,  ez  délelőtt  10  órától  a  koncert  végéig  tart. 
Természetesen minden egyes versenyszámban eredményhirdetés is lesz, és az eredményeket 
díjazzák, ugyan úgy az egyénit, mint a csapatverseny győzteseit. A csapatversenyen belül is 
minden korosztály jelentkezhet,  a feladatokat  úgy állították össze,  hogy mindenki  el  tudja 
végezni, ilyen például a dinnyegurítás, dinnyecipelés váltóban. Itt az a lényeg, hogy mindenki, 
aki részt vesz a programban, az jól érezze magát és az is, aki látja. Ezt a programot, ha a  
majálisra befogadja a nagykátai önkormányzat, akkor ez semmiféle költségébe nem kerül az 
önkormányzatnak. 

Magyar Lászlóné: Ehhez színpadra szükség van e? A majális a tornacsarnok mellett lesz. A 
tornacsarnok szükséges a programhoz?

Lovas József: Ez egy szabadtéri programként van összeállítva. A színpadra a zenekarnak van 
szüksége.

Magyar Lászlóné: Majális alkalmával a program egész napos, de mellette más színtereken is 
zajlanak az események.
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Kocsi  János:  Az  idei  majális  két  napos  lesz.  A  rendezvényszervezés  felelősének  Magyar 
Lászlónét javasolja. 

Lovas József: Ha meg van, hogy ki a rendezvényért a felelős, akkor egy időpontot egyeztetne 
vele, hogy a részleteket meg tudják beszélni. Szívesen eljön, kiválasztják a helyszínt és az 
időpontot. A sok résztvevő miatt lehet csúszás, a hétpróba versenyben ahol a legtöbb induló 
volt az 52 fő. Ezt elméletileg egyszerre is lehet csinálni, de akkor több figyelő szükséges, 
hogy  a  tényleges  eredmények  szerepeljenek.  A  Rendvédelmi  Kiképzők  Szövetségének 
február 8-án lesz az éves értekezlete, akkor már tudniuk kell a programokat, mivel a költséget 
ennek megfelelően tudják szétosztani.

Németh László: Köszönti Lovas József urat. KALOT gyermektábort szerveznek rendszeresen 
Nagykátán 60-80 fő résztvevővel, több korosztály részére. Több éve volt itt egy ír úriember 
egy hasonló programmal, amit azóta is emlegetnek a gyermekek. A rendőrség és a tűzoltók is 
szerveztek  már  bemutatókat.  Lenne  rá  lehetőség,  hogy  a  számukra  is  egy  egy  napos 
programot tartsanak?

Lovas József: Természetesen, de már volt róla szó, amikor a Komáromi úr is itt volt, hogy 
indítanának  egy  olyan  rendszert,  amit  szeretnének  az  általános  iskolába  is  bevezetni,  a 
testnevelési óra keretein belül fakultatív oktatásként. Említené ezt az önvédelmi programot, 
ami  gyakorlatilag  egy  elméleti  felkészítésből  áll,  ahol  a  jogi  alapokat  is  megkapják  a 
gyerekek,  hogy  mi  az,  hogy  jogos  védelem,  mi  az,  hogy  végszükség,  önvédelem.  Tehát 
gyakorlati  lehetőséget  biztosítanak.  Heves  városában  működik  egy  ilyen  iskola  ahol  már 
ötödik éve megy egy ilyen folyamat, ott a legkisebb gyerek sem fél az utcán. Az iskolában 
sincsen az, hogy a gyerekek egymást bántják, hanem azt mondják: „gyere le és ott mutasd 
meg, hogy mit tudsz”. Az összes önvédelmi sportban a fejben dől el minden, mert ha fejben 
rendben  van  a  gyermek,  akkor  fizikálisan  is  rendbe  van.  Ez  a  lényege  annak,  amit  ők 
szeretnének  elindítani.  Az  iskolarendszer  átalakítása  más  irányba  viszi  őket,  az  oktatási 
tárcánál ennek a résznek az akkreditációja már megtörtént, elindíthatnák ezt a rendszert, ha 
találnának rá iskolát akár itt Nagykátán.

Németh László: A nyári táborral kapcsolatban számíthatnak a szövetségre?

Lovas József: Természetesen, a polgármester úrnál meg van az elérhetősége, fel kell, vegyék 
a kapcsolatot és a továbbiakat majd megbeszélik.

Kocsi János: Köszöni a tájékoztatót. Van e valakinek kérdése észrevétele, az most megteheti. 
Számára  elég  egyértelmű  volt  ez  a  tájékoztató.  Várják  szeretettel  ezt  a  bemutatót,  az 
időpontokat a későbbiekben megbeszélik. Kéri a képviselő-testület tagjait, aki elfogadja, ezt 
az ajándékba kapott programot a majálisra az kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő-testület  11 igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az alábbi  határozatot 
hozta: 

2/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzat Képviselő-testülete köszönettel 
elfogadja  a  Rendvédelmi  Kiképzők  Szövetsége  térítésmentes 
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programfelajánlását. Az önvédelmet is népszerűsítő, egésznapos 
sport  és  kulturális  programot  befogadja  a  május  1-jei 
rendezvényei közé.
Felhatalmazza a polgármestert,  hogy gondoskodjon a program 
megvalósításáról.

Határidő: 2012. május 1-jei rendezvény
Felelős: polgármester

Kocsi  János:  Maximálisan  támogatja  a  képviselő-testület  a  Lovas  úr  által  javasolt 
programokat. 

1./Napirendi pont:

Kocsi János: Az első napirendi pont, tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről. Kérdezi képviselő társait ezzel kapcsolatban van 
e valakinek kérdése észrevétele. Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a tájékoztatót 
elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt idejű 
határozatokról szóló tájékoztatót.

2./Napirendi pont:

Kocsi János: A képviselő-testület 2012. I. félévi munkaterve. Kérdezi képviselő társait ezzel 
kapcsolatban van e valakinek kérdése észrevétele.

Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Egy változtatásra szeretné felhívni a figyelmet. Március 29-
én a beszámoló a Nagykáta Város Közbiztonsági helyzetéről átkerül május 31-re.

Agonács  Lászlóné:  A  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést és a módosítással együtt javasolja az elfogadását. 

Molnár István: A Pénzügyi Bizottság szintén tárgyalta, és elfogadásra javasolja.

Kocsi  János:  Amennyiben  kérdés,  észrevétel  nincs,  kéri,  aki  az  önkormányzat  Képviselő-
testülete a 2011. I. félévi munkatervét elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.
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3/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. I. félévi 
munkatervét az alábbiak szerint fogadta el:

Február 23.

A város 2011. évi költségvetésének módosítása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

A város 2012. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság, 
Cigány Kisebbségi Önk.

Vagyonrendelet felülvizsgálata
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Az új szabálysértési törvényből eredő önkormányzati 
rendeletmódosítások
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Március 29.

A strandfürdő igénybevételéért fizetendő díj megállapításáról szóló 
határozat felülvizsgálata
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Az önkormányzat 2012. évi közbeszerzési tervének elfogadása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Intézményi, étkezési térítési díjak felülvizsgálata
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Április 26.

A 2011. évi költségvetés végrehajtásáról rendeletalkotás (zárszámadás)
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

7



A 2011. évi belső ellenőrzésről szóló beszámoló elfogadása
Előadó: jegyző
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Rendelet alkotás az igazgatási szünet elrendeléséről
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Május 31.

Beszámoló: Nagykáta Város közbiztonsági helyzetéről
Előadó: Városi Rendőrkapitány
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

A város 2012. évi költségvetésének I. negyedéves módosítása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

A Káta-Hidro Kft. beszámolója a 2011. évi tevékenységéről
Előadó: Káta-Hidro Kft vezetője
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

A Káta Település Hulladékkezelési Kft. beszámolója a 2011. évi 
tevékenységéről
Előadó: Káta THK vezetője
Véleményező bizottság: Pénzügyi

A Káta Sport Nonprofit Kft. beszámolója a 2011. évi tevékenységéről
Előadó: Káta Sport Kft vezetője
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Művelődési és Közoktatási

Beszámoló az önkormányzat gyermekvédelmi, gyermekjóléti 
tevékenységéről
Előadó: jegyző

Június 28.

A képviselő-testület II. félévi munkatervének az elfogadása
Előadó: polgármester
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság
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3. Egyebek

- Nagykáta, GPON távközlési hálózat kiépítése

Kocsi János: Meghívottként jelen van Nagy Attila HFC Network Kft. ügyvezető igazgatója 
valamint Czapek Zsolt tervező. Kéri tájékoztassák a jelenlévőket arról a korszerű távközlési 
hálózatról, amit ide terveznének Nagykátára. Ez a mostani hálózatnak konkurencia lenne.

Nagy Attila:  Jelenleg a településen a Monor társaságnak van kiépített  hálózata.  Cégüknek 
több helyen van már működő hálózata és itt is szeretnének a jelenlegitől egy lényegesebben 
korszerűbbet  kiépíteni.  Ez  azt  jelentené,  hogy  ez  a  hálózat  a  ma  legkorszerűbb  optikai 
hálózatra épül, a háztartások optikai kábellel csatlakoznának a rendszerhez, ami kielégítené a 
ma  elvárható  távközlési  igényeket.  Széleskörű  interaktív  szolgáltatásokat  tudnának  az 
előfizetők elérni,  versenyképesebb internet szolgáltatás illetve magasabb műszaki tartalmat 
tudnának  nyújtani.  Valamint  versenyképesebb  árat  is  tudnának  ajánlani.  Ez  a  hálózat  a 
meglévő 04 kw -os elektromos hálózaton valósulna meg, légkábelek kiépítésével. 

Kocsi  János:  Ez  az  optikai  kábel  ez  most  a  legmodernebb?  Ezzel  gyorsabb  is  lesz  a 
szolgáltatás?

Nagy Attila: Igen.

Kocsi János: A konkurencia az pozitívan fog hatni a szolgáltatás színvonalára és az árakra. 
Megadja a lehetőséget a képviselő-testület tagjainak a kérdezésre.

Németh  László:  A Településfejlesztési  Bizottság  meghallgatta  Nagy Attilát,  és  a  műszaki 
tájékoztatót, ez többszörös sebességű a meglévő rendszernél, a városnak nem kerül költségbe, 
12%-al kerül kevesebbe a lakosoknak a szolgáltatás.

Nagy Attila:  Nincs  rácsatlakozási  díj  a  rendszerre.  Csak  havidíjat  kell  fizetni,  ez  a  jelen 
szolgáltatóhoz  viszonyítva  10-12%-al  kedvezőbb  lesz.  Tartalmilag  egy  ADSL-es 
szolgáltatáson néhány MB- nál több sávszélességet nem tudnak stabilan szolgáltatni. Viszont 
ezzel a rendszerrel stabilan 20-30-40 sávszélesség is kihelyezhető az ügyfelekhez.

Németh  László:  Milyen  gyorsan  tudják  megvalósítani?  Egy  fogadó  egység  lesz  minden 
lakásban? Ez a lakosok számára előnyt jelent. A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta 
az előterjesztést és elfogadásra javasolja.

Molnár István: Ahol nincs légkábel, ott hogyan oldják meg?

Nagy Attila: A település központjában vannak olyan ingatlanok, amelyek az oldalsó utcákból 
elérhetőek vagy előfordulhat, hogy egyáltalán nem tudnak ellátni. A közterületen útburkolatot 
bontani nem terveztek. Kisebb alépítmények építése előfordulhat a tervben. Most nyújtották 
be az elvi engedélykérelmet, amihez egy tervet is mellékeltek, ennek a pontos kidolgozása az 
elbírálás alapján történik, ezután keletkezik egy tényleges tervkivitelezési dokumentáció.

Molnár István: Nagykáta külterületein is kiépítik a hálózatot?

Nagy Attila: Ezt első körben nem tervezték. A központra koncentráltak.
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Kocsi János: Tehát az önkormányzatnak nem kerül semmilyen költségébe?

Nagy Attila: Nem.

Simon László: A 29-es körzetben szolgáltatnak már valahol? Ez a 10-12%-al alacsonyabb 
árszint  jelenleg  a  monopol  helyzetben  lévő  szolgáltatónak  ebben  a  körzetben  érvényes 
árszintjéhez képest? Vagy pedig a Budapesten szolgáltatott árakhoz, mert ott is ezek az árak 
vannak,  de  10-szer  fejlettebb  szolgáltatást  nyújtanak,  nagyobb  letöltési  sebességet,  és  stb. 
Mert ha ahhoz lesz olcsóbb, amit itt szolgáltatnak az véleménye szerint kevés lesz. 

Nagy Attila: A 29-es körzet az Kóka, ezen a településen szolgáltatnak, azt a beruházást tavaly 
előtt  fejezték  be.  Ez  körülbelül  egy  2000  háztartásból  álló  település.  Itt  egy  20-25%-os 
penetrációval vannak, ez elfogadható egy év elteltével. Kókán az embereknek volt rá igényük. 

Simon László: A jelenlegi szolgáltató mást ad a 29-es körzetben és mást ad máshol, ugyan 
ezért a pénzért. Nekik mihez képest kell érteni ezt a kedvező árat?

Nagy Attila: Nyílván a helyi adottságokhoz.

Simon László: A jelenlegi szolgáltatót is fejlesztésre fogja ösztönözni. Ez a fogyasztóknak jó.

Nagy Attila: Egyéb korszerűbb rendszer nem létezik.

Simon László: Amit most kapnak ez a szolgáltatás ez gyenge, Budapesten ezért a pénzért 
tízszer nagyobb letöltési sebességet lehet kapni.

Nagy Attila:  Náluk ezen a  technológián  lényegesen  költséghatékonyabban  lehet  kiosztani 
csomagokat. 10MB-nál alacsonyabb csomagjuk nem is lesz az ajánlatban.

Agonács Lászlóné: A lakosság részére televíziózás szempontjából mennyi csatornát tudnak 
biztosítani? A jelenlegi szolgáltatónál nem osztható a bemenetel, tehát lakásonként osztható 
lesz?

Nagy  Attila:  Amennyiben  egy  előfizető  igényli  a  szolgáltatást,  elhelyezésre  kerül  egy 
előfizetői elosztó pont, annak az elosztó pontnak az egyik kimenetele lehetővé teszi, hogy 
házon belül, lakáson belül 5-10 tévét is tudjanak nézni. Van egy analóg része a dolognak, az 
analóg tartalom úgy van kialakítva, hogy megegyezik a digitális tartalommal. Kivételt képez 
az,  ha egyéb  prémium csomagokat  kér  az  előfizető,  az  alap  analóg meg az  alap digitális 
csomag az megegyezik. Innentől kezdve, ha az előfizető szeretne például a nappalijában lévő 
tévén  nézni  egy digitális  tartalmat  HD minőségben  oda  megigényelhet  egy set  up boxot, 
gyakorlatilag ezt csak ezen a tévén tudja nézni. Egy set up boxot adnak a szolgáltatáshoz 
ingyen, ha még szeretnének a lakásba többet annak lenne többletköltsége. 

Agonács Lászlóné: Ha több tévét szeretne használni?

Nagy  Attila:  Akkor  az  analógon  ez  megoldható,  mert  az  analóg  tartalmat  azt  szét  lehet 
osztani.

Simon László: Az internet előfizetés is osztható lenne? Wifi az lehet?
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Nagy Attila: Igen.

Agonács Lászlóné: Hány csatorna lesz?

Nagy Attila: 41, ami az alapcsomag és ezen felül vannak tematikus csatornák például zene, ez 
a 41 csatorna meg van analógban és meg van digitálisban is. 

Agonács Lászlóné:  Az alapcsomag olcsóbb lesz mint  a jelenlegi  szolgáltatóé? A prémium 
csomagok meg drágábbak?

Nagy  Attila:  A  41  csatorna  kiosztását  a  honlapjukon  is  meg  lehet  tekinteni  ez 
www.hfcnetwork.hu. 

Kocsi  János:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot,  amely  a  következő:  „Nagykáta  Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete a HFC Network Kft. 1174 Budapest, Erdő u. 27. által a 
Nagykáta  közigazgatási  területén  tervezett  GPON  optikai  távközlési  hálózat  kiépítését 
elviekben támogatja. A hálózat tervezése során egyeztetés szükséges az érintett hatóságokkal, 
szervekkel.” Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

4/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  HFC Network 
Kft. 1174 Budapest, Erdő u. 27. által a Nagykáta közigazgatási területén 
tervezett  GPON  optikai  távközlési  hálózat  kiépítését  elviekben 
támogatja.  A hálózat tervezése során egyeztetés szükséges az érintett 
hatóságokkal, szervekkel.

   Határidő: azonnal
  Felelős: polgármester

- Folyószámlahitel felvétele érdekében felhatalmazás adása

Kocsi János: Van e valakinek kérdése, észrevétele a témával kapcsolatban?

Molnár István: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és a bizottság elfogadásra javasolja.

Agonács  Lászlóné:  Február  27-én  jár  le  a  folyószámlahitel,  amelyet  meg  kellene 
hosszabbítani 2012. december 31-ig és ehhez kérik a képviselő-testület hozzájárulását, a keret 
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összeg  250.000.000  Ft.  A  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést és javasolja az elfogadását.

Kocsi  János:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot,  amely  a  következő:  „Nagykáta  Város 
Önkormányzata 250.000.000 Ft, azaz Kettőszázötven- millió forint összegű folyószámlahitel 
felvételéről döntött. A hitel futamidejét 2012. február 27-től 2012. december 31.-ig határozza 
meg:A  hitel  és  járulékai  visszafizetésének  biztosítékául  az  önkormányzat  költségvetési 
bevételeit ajánlja fel. Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés 
időtartama alatt a kért hitelt és járulékait a futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű 
kiadásokat  megelőzően  –  a  költségvetésbe  betervezi  és  jóváhagyja,  illetve  költségvetési 
előirányzat  módosításai  során  figyelembe  veszi.  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a 
polgármestert és a jegyzőt, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank Nyrt- nél eljárjon, 
az  ügylet  egyéb  feltételeiben  megállapodjon,  a  hitelszerződést  aláírja  az  Önkormányzat 
képviseletében.”  Amennyiben  kérdés,  észrevétel  nincs,  kéri,  aki  a  határozati  javaslatot 
elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

5/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata 250.000.000 Ft, azaz Kettőszázötven- 
millió forint összegű folyószámlahitel felvételéről döntött.
A  hitel  futamidejét  2012.  február  27-től  2012.  december  31.-ig 
határozza meg.
A hitel  és  járulékai  visszafizetésének  biztosítékául  az  önkormányzat 
költségvetési bevételeit ajánlja fel. 
Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés 
időtartama  alatt  a  kért  hitelt  és  járulékait  a  futamidő  éveiben  –  a 
felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat megelőzően – a költségvetésbe 
betervezi  és  jóváhagyja,  illetve  költségvetési  előirányzat  módosításai 
során figyelembe veszi.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 
fenti  hitelre  vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-  nél  eljárjon,  az ügylet 
egyéb  feltételeiben  megállapodjon,  a  hitelszerződést  aláírja  az 
Önkormányzat képviseletében.

         Határidő: azonnal
                               Felelős: polgármester
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 -A tornacsarnok területének jogi rendezése

Kocsi János: Van e valakinek kérdése, észrevétele a témával kapcsolatban?

Németh László: A Településfejlesztési Bizottsági ülésen tárgyalták és elfogadásra javasolják.

Agonács Lászlóné: A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium vizsgálta a tornacsarnok építését és 
egy  jogi  problémára  hívta  fel  a  figyelmet,  melyet  meg  kell  oldani.  A  sportcsarnok  egy 
forgalomképtelen,  önkormányzati  törzsvagyonba  tartozó  ingatlanon  épült  meg.  Ezt  át  kell 
vezetni,  ezt  a  HÉSZ  is  lehetővé  teszi.  A  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és javasolja az elfogadását.

Botka Sándor: Egy évvel ezelőtt volt egy problémás helyzet, egy finanszírozási probléma volt 
a beruházóval, nem lehetett hallani hogyan oldódott meg a helyzet. Kéri a polgármester urat 
pár szóban tájékoztassa, hogyan áll a PPP projekt helyzete, hogyan áll a finanszírozás, van e 
valamilyen változás.

Kocsi  János:  A  PPP  projekteket  mindegyiket  ellenőrizték,  a  mienknél  mindent  rendben 
találtak  és  a  jelenlegi  működtető  korrektül  működteti  az  intézményt.  Megfelel  az 
elvárásoknak, a szerződés minden pontját maradéktalanul betartja. Csak ezt a hibát találták, 
ami most jelenleg korrigálásra kerül.

Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Finanszírozásba nincs elmaradás.

Kocsi  János:  Voltak  olyan  tervek,  hogy  a  Magyar  állam  kifizeti  a  Mussinger  urat, 
megállapodnak  és  onnantól  kezdve  az  önkormányzat  működtetésre  megkapja  a 
sportcsarnokot. De ez nem történt meg, így 60-90.000.000 Ft/évente a fizetési kötelezettsége 
az önkormányzatnak a Mussinger úr felé. 

Botka Sándor: Tehát marad minden a régiben.

Kocsi János: Igen. A Mussinger urral nagyon jó a kapcsolatuk, mindenről tájékoztatja őket.

Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: A módosított HÉSZ már lehetővé teszi a telekrendezést.

Simon László: Ehhez a napirendi ponthoz kapcsolódik a kérdése. A határozati javaslat szerint 
visszakerül a telek az önkormányzat tulajdonába. Egy régi adóságukat most rendezhetik, hogy 
megnyitják az oldalsó kerítést, hogy a buszoknak ne kelljen tolatni. Így elhárítják a baleset  
veszélyt.  Úgy  tudja  a  busz  háromszor  is  meghúzta  magát  a  villanyoszlopnál.  A  tolatás 
veszélyezteti  a  gyermekeket.  Kéri,  hogy  a  költségvetés  tervezésekor  minimális  összeggel 
szerepeltessék.

Kocsi  János:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot,  amely  a  következő:  „Nagykáta  Város 
Önkormányzata  Képviselő-testülete  hozzájárul  ahhoz,  hogy a  tulajdonát  képező  nagykátai 
3980/9 hrsz.-ú ingatlan a Szabályozási Tervnek és a Helyi Építési Szabályzatnak megfelelően 
megosztásra  kerüljön,  úgy,  hogy  a  tulajdonjogot  az  ingatlan  –nyilvántartásban  az 
önkormányzat  javára visszavezessék. A megosztás eredményeként kialakításra kerül önálló 
hrsz-on „kivett tornacsarnok és udvar” elnevezéssel egy 15.000 m2-es ingatlan, a szomszédos 
„maradványingatlan”  beolvad  a  3980/6-os  strandfürdő  ingatlanba.  Felhatalmazza  a 
polgármestert, hogy az előrejelzésnek megfelelő telekmegosztáshoz a szükséges intézkedést 
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tegye meg.” Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

6/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy  a  tulajdonát  képező  nagykátai  3980/9  hrsz.-ú  ingatlan  a 
Szabályozási  Tervnek  és  a  Helyi  Építési  Szabályzatnak  megfelelően 
megosztásra  kerüljön,  úgy,  hogy  a  tulajdonjogot  az  ingatlan  –
nyilvántartásban az önkormányzat javára visszavezessék. A megosztás 
eredményeként kialakításra kerül önálló hrsz-on „kivett tornacsarnok és 
udvar”  elnevezéssel  egy  15.000  m2-es  ingatlan,  a  szomszédos 
„maradványingatlan” beolvad a 3980/6-os strandfürdő ingatlanba.
Felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  az  előrejelzésnek  megfelelő 
telekmegosztáshoz a szükséges intézkedést tegye meg.

  Határidő: azonnal
                               Felelős: polgármester

-A Nagykátai Gyógy és Strandfürdő területén lévő vendéglátóegység működtetésére 
pályázat kiírás

Kocsi János: Van e valakinek kérdése, észrevétele a témával kapcsolatban? Az új gyógyfürdő 
építése során még lesz egy büfé, ennek a bérbeadására is sor fog kerülni. 

Agonács  Lászlóné:  Strandfürdő  területén  a  főépületben  lévő  50m2 nagyságú  büfé  bérlete 
2012. február 29-én lejár. A büfé további működtetésére pályázat kiírása szükséges. A bérlet 
időtartama: 2012. március1.-2014.december 31.-ig lenne. A Jogi, Művelődési és Közoktatási 
Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és javasolja az elfogadását.

Kocsi János: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.
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7/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  „Pályázati 
felhívás”-t tesz közzé a Nagykátai Híradóban és a város honlapján az 
alábbiak szerint:

„  Nagykáta  Város  önkormányzata  bérbe  adja  a  tulajdonát  képező 
Gyógy-  és  Strandfürdő  területén  a  főépületben  lévő  50m2 nagyságú 
BÜFÉ üzlethelyiséget és az előtte lévő 56 m2 nagyságú díszburkolattal 
ellátott terület.
A bérlet időtartama: 2012. március1.-2014.december 31.
A megajánlott bérleti díj minimum összege: 1.000.000,- Ft +ÁFA/év . 
A  pályázó  tudomásul  veszi,  hogy  a  pályázat  eredményeként 
megállapított  bérleti  díj  összege  évente  az  infláció  mértékével 
növekszik.  Az  ajánlattevő  az  általa  megajánlott  összeget 
megváltoztathatja a beérkezett ajánlatok ismeretében. A változtatásra az 
ajánlatok  elbírálásával  foglalkozó  képviselő-testületi  ülésen  kerülhet 
sor.
A bérlő kötelezettséget  vállal  a strandfürdő nyitvatartási  ideje  alatt  a 
BÜFÉ folyamatos üzemeletetésére. 
A bérlő feladatat a közüzemi szerződések megkötése.
A  képviselő-testület  fenntartja  a  jogot,  hogy  a  pályázatot 
eredménytelennek nyilvánítja. 

Elérhetőségi  címmel,  telefonszámmal  ellátott,  borítékban  elhelyezett 
pályázatokat legkésőbb 2012. február 22-én 10 órai beérkezéssel kell 
benyújtani  Nagykáta  város  jegyzőjéhez  címezve  (2761  Nagykáta, 
Dózsa Gy. út 2.)
Az  elbírálás  várható  időpontja  a  képviselő-testület  2012.  februári 
ülése.”

  Határidő: azonnal
                               Felelős: polgármester

- Az Alfonsine -i testvérvárosi kapcsolat 50 éves évfordulója ünneplésének előkészítése

Kocsi János: Tudomása szerint az 50-ik évfordulóra 50 személyt hívtak meg Olaszországba. 
A későbbiekben alakuló bizottságnak kell  összeállítani  a résztvevők névsorát.  A bizottság 
tagjainak javasolja: Szalayné Apró Máriát, Lugosiné Urbán Erzsébetet,  Agonács Lászlónét. 
Táncosokat is szeretnének kivinni, mivel zenével és tánccal szeretnének bemutatkozni. Kér 
még  javaslatokat,  hogy  a  bizottság  legalább  öt  tagú  legyen.  Még  javasolná  a  szervező 
bizottságba dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármestert, Czakó Györgyöt valamint Angalét 
Józsefet.

Tarnavölgyiné  dr.  Tényi  Ágnes: A mostani  képviselő-testületi  ülésen egy olyan határozati 
javaslatot  szeretne  előterjeszteni,  amiben  2012.  június  14-17-ig  szól.  Az  olaszországi 
delegáció viszontlátogatására pedig szeptemberben kerülne sor.
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Kocsi János: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

8/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete köszönettel 
elfogadja a testvérváros Alfonsine meghívását az 50 évforduló 
megünneplése alkalmából. Egy 50 fős delegáció fog kiutazni 2012. 
június 14-17-ig. A képviselő-testület viszont vár 50 főt Alfonsinéből 
szeptemberben.

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a kiutazás megszervezése és a 
testvérvárosi kapcsolat évfordulójának méltó megünneplése érdekében 
a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal ill. folyamatos
                              Felelős: polgármester, jegyző

- A Nagykátai Viziközmű Társulat tartozásának elengedése

Kocsi János: Két határozati  javaslatot  terjeszt elő.  Mindenki megkapta ezeket  a határozati 
javaslatokat, kéri, akinek van kérdése, vagy észrevétele az most tegye meg.

Agonács Lászlóné: Az önkormányzat a Nagykátai Viziközmű Társulat részére 2010. évben 
15.000.000 Ft visszafizetendő támogatást biztosított, melynek visszafizetési határideje lejárt. 
A  végelszámolásig  lezáróan  a  társulat  által  visszafizetésre  került  9.245.727  Ft.  Az 
önkormányzat  könyvelésében  5.754.273  Ft  követelés  szerepel,  melynek  megtérülése  nem 
várható, ezért erről a követelésről, mint behajthatatlannak minősülő követelésről 2011.12.31.-i 
visszamenőleges hatállyal lemond. A társulat megszűnésekor 64.782.300 Ft értékű követelés 
állományt  adott  át  az  önkormányzat,  mint  jogutód  részére.  A  64.782.300  Ft  értékű 
érdekeltségi hozzájárulást  felveszi az önkormányzat  2011. évi számviteli  nyilvántartásaiba, 
illetve mérlegébe. A Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság megtárgyalta az előterjesztést 
és javasolja az elfogadását.

Kocsi János: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.
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9/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  írásbeli 
előterjesztés  alapján  ismeri  azt  a  tényt,  hogy a Nagykáta  Viziközmű 
Társulat  gyakorlatilag  megszűnt,  a  társulatot  a  pest  Megyei  Bíróság 
cégbírósága  Cg  13-16-000140/44  számú  jogerőre  emelkedett 
végzésében végelszámolás alá helyezte.

A  képviselő-testület  az  előterjesztés  alapján  megismerte  a 
vízgazdálkodási  társulásokról  szóló  160/1995.(XII.26.) 
Kormányrendelet  22.  §–ban  foglalt  szabályokat,  amely  szerint  a 
megszűnt  társulat  vagyonát,  vagyoni  jogokat és  kötelezettségeket, 
továbbá  az  érdekeltségi  hozzájárulással  összefüggő  követelést  és 
tartozást a települési önkormányzat részére kell átadni.
A képviselő-testület  az előterjesztés  alapján tudomásul  veszi,  hogy a 
Nagykátai  Viziközmű  Társulat  Elnöke  által  átadott  analitikus 
nyilvántartás  szerint  az  érdekeltségi  hozzájárulásokkal  kapcsolatos 
pénzkövetelések értéke 64.782.300 Ft. Egyúttal tudomásul veszi, hogy 
a  társaság  megszűnéséről  készített  záró  mérlegben  az  érdekeltségi 
hozzájárulásokkal  kapcsolatos  pénzkövetelések könyvelési  hiba 
folytán  nem szerepelnek.  A társulás analitikus nyilvántartásai  alapján 
kimutatott követelés a viziközmű társulatokról Kormányrendelet szerint 
mint  jogutódot  illeti,  tehát  ezen  összeg  az  átadással  egyidejűleg  az 
önkormányzat követelését képezi.

A képviselő-testület  felkéri  a Jegyzőt,  hogy a megszűnt  társulat  által 
átadott  64.782.300  Ft  értékű  érdekeltségi  hozzájárulást  vegye  fel az 
önkormányzat  2011.  évi  számviteli  nyilvántartásaiba,  illetve 
Mérlegébe.

A  Képviselő-testület-  figyelemmel  a  Kormány  rendelet  13.§  (3) 
bekezdésében foglaltakra  – felkéri  a  Jegyzőt,  hogy gondoskodjon az 
érdekeltségi hozzájárulás adók módjára történő behajtásáról.

Határidő: folyamatos
                              Felelős: jegyző

Kocsi János: Amennyiben a második  határozati  javaslattal  kapcsolatban kérdés,  észrevétel 
nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.
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10/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete ismeri azt a tényt, 
hogy  az  önkormányzat  2010.  évi  költségvetéséről  szóló  rendelete 
alapján a Nagykátai Víziközmű Társulatnak 15.000.000 Ft támogatást 
biztosított  likviditásának  fenntartásához,  amelyből  a  társulás 
9.245.727.Ft  értéket  2011.  október  hó  05.  napjáig  bezáróan 
visszafizetett  az  önkormányzat  számára.  Ennek  megfelelően  az 
önkormányzat további 5.754.273 Ft követelést tart nyílván viziközmű 
társulat felé. A testület tudomásul veszi, hogy szintén könyvelési hiba 
miatt  a  megszűnt  társulat  zárómérlegében a fenti,  önkormányzat  felé 
fennálló tartozás nem szerepel.

A  képviselő-testület  az  önkormányzat  vagyonáról  és  vagyontárgyak 
feletti  tulajdonosi  jogok  gyakorlásáról  szóló  többször  módosított 
9/2001. (IX.11.) rendelet  8. § c) pont alapján a viziközmű társulattal 
szemben  fennálló  5.754.273  Ft  értékű  adott  kölcsönnel  kapcsolatos 
követelésről,  mint  behajthatatlannak  minősülő  követelésről 
2011.12.31.-i  visszamenőleges  hatállyal  lemond,  figyelemmel  arra, 
hogy a viziközmű társulatot a Pest Megyei Bíróság Cégbírósága Cg 13-
16-000140/44  számú  jogerőre  emelkedett  végzésében  végelszámolás 
alá helyezte.
 
A  képviselő-testület  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a  viziközmű  társulattal 
szemben fennálló követelést, mint hitelezési veszteséget a saját tőkével 
szemben írja le. 

Határidő: visszamenőlegesen: 2011.12.31.
                              Felelős: jegyző

- Éves autópályadíj kifizetés engedélyezése

Kocsi János: Van e valakinek kérdése észrevétele a napirendi ponttal kapcsolatban?

Tarnavölgyiné  dr. Tényi  Ágnes: A rendszám helyesen a következő:  LYG-497, kéri  ennek 
megfelelően a rendszámot átírni.

Molnár István: Túlnyomórészt a polgármester úr a saját autóját használja, ezért a Pénzügyi 
Bizottság elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

( Agonács Lászlóné elhagyja az üléstermet.)

Botka Sándor: Marton László képviselő társa nevében is szeretne hozzászólni  a napirendi 
ponthoz. Azt gondolja polgármester úr egy elég tisztességes költségtérítést kap, a Tápiómenti 
Területfejlesztési  Társulástól  az  elnökségéért  is.  A  költségtérítésbe  pont  az  ilyen  tételek 
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vannak benne, mint a szolgálati autó, autópálya matrica, sofőr. Szolgálati célra, Nagykátára 
autópálya matrica használatát igazán nem látja indokoltnak. Az, hogy ez teljesen jogszerű ezt 
senki  nem  vitatja.  A  képviselő-testület  bármiféle  juttatást  megítélhet,  ezzel  nincsen  jogi 
problémája. Mindenki meg volt lepődve, hogy a szolgálati autó mellett még valakinek van 
egy ilyen igénye is. Furcsának és kicsinyesnek találja, polgármester úr nincs rászorulva az 
autópálya matricára. Azt gondolja, hogy ilyen helyzetbe, amikor Nagykáta közel 100.000.000 
Ft-os gyors segélyt kapott a tavalyi év végén a csődhelyzet elkerülésére, akkor nem biztos,  
hogy ez a kis tétel annyira hiányzik a polgármester úrnak. Bízik benne, hogy a polgármester  
úr ezt a 40.000 Ft-ot inkább 8-10 segélyért folyamodó nagykátai lakosnak adja. Amennyiben 
ezt valaki még így gondolja, támogassák.

Kocsi János: Ez a pénzösszeg nem arra kellene, hogy megoldja az anyagi problémáját, hanem 
pont arra volt kíváncsi, hogy Botka képviselő úr és társai mit fognak ehhez szólni.

Botka Sándor: Gondolja, nem okoztak csalódást.

Kocsi János: Neki személy szerint nem okozott csalódást, de már sok embernek igen, még a 
saját  családtagjai  között  is.  Elmondaná,  hogy mire  használja  ezt  az  összeget:  a  romániai 
testvérkapcsolatukhoz kimegy körülbelül négy alkalommal, ha minden nap a költségtérítést 
elszámolták volna már az többe kerülne mint ez, a németországi testvérkapcsolat is elő van 
készítve,  ide  is  ki  fog  látogatni,  a  polgármesteri  találkozók  alkalmával  az  autópályát  is 
használja  Pécsre,  a  Balaton  környékére.  Ezzel  szemben,  véleménye  szerint  Botka 
képviselőnek még egyszer sem jutott eszébe, hogy a városa polgármesterének egy jutalmat 
terjesszen  elő.  Hat  év  alatt  egy  forintot  sem  kapott,  de  a  korábbi  polgármester  asszony 
idejében,  hat  havi  bérét  vehette  fel  jutalomként.  Ezért  a  40.000 Ft-ért  beszél?  Szégyellje 
magát! 

Botka Sándor: Ez a napirendi ponthoz tartozik? Vagy….

Kocsi János: Csak elmondta a véleményét.

Botka Sándor: Emlékezteti, hogy már kezdődött így beszélgetésük.

Kocsi János: És akkor mi lett belőle?

( Agonács Lászlóné visszatér az ülésterembe.)

Németh László: Mérlegelni kellene, mikor hozzá szól valaki. Arra szólítja fel Botka Sándor 
képviselőt, hogy vegye figyelembe azt, hogy ő több esetben akkor volt bent a polgármesteri 
hivatalban, amikor a polgármester úrnak fogadó napja volt. Itt látta a kétségbeesett embereket, 
akik a polgármester úrhoz fordultak segítségért, mert mindenféle segélykérési lehetőségüket 
kimerítették.  Akkor  polgármester  úr  saját  családjától,  unokáitól  veszi  el  pénzt  és  adja  a 
rászorulóknak. Csak a tisztánlátás végett mondta.

Botka Sándor: Köszöni a választ, ezt senki nem vitatja.

dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Botka Sándor képviselő úrnak szeretne válaszolni. Ő egy széles 
látókörrel rendelkező képviselő, aki volt külsős tagja is a képviselő-testületnek és most rendes 
tagja. Azt gondolta volna, hogy képviselő úr tud mérlegelni, hogy mikor, hogyan és milyen 
ügyben szólaljon meg.  Polgármester  úr hat  éve látja el  ezt  a feladatot,  és azért  mert  még 
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mindig ilyen jó helyzetben van a város. Éppen ezért  sajnálatos, hogy soha fel sem merült  
képviselő úr gondolataiban,  hogy jutalmat  javasoljon neki.   Annak az embernek,  aki igen 
nagymértékben fejleszteti  a  várost.  Ezt  mindenképpen megtehette  volna,  de miután  nehéz 
gazdasági  helyzetben  van  az  ország  és  a  város,  nem szeretnék,  hogy  ez  egy  kierőltetett 
dicséret legyen. Bár az ellenzék részéről ez egy szép és örömteli gesztus lenne, mivel látja, 
hogy valóban fejlődött a város és ez az ember megérdemli a jutalmat is. De ha egy 40.000 Ft-
os autópálya matricáról van szó- képviselő társa is tudja, hogy megszűnnek a 3-4 napra szóló 
matricák -azt gondolja, hogy ezen nem kellene spórolni. Ezért ez egy szép, finom gesztus a 
polgármester felé, aki sok minden olyat megtesz a saját kocsijával, a saját vállalkozásával, 
kapcsolataival,  amely  kizárólag  a  város  érdekeit  szolgálja.  KICSINYESNEK  tartja  ezt  a 
hozzáállást.  Ahogyan  Németh  képviselő  úr  mondta,  sokan  magánemberként  és  egyesületi 
tagként  is  kapnak támogatást  a  polgármester  úrtól.  Lehetne  az  ellenzék ebben az esetben 
konstruktív? 

Kocsi János: Botka képviselő nem is gondolja, mennyi pénzbe kerül neki az, hogy Nagykáta 
város vendégei nála szállnak meg. 

Botka Sándor: Egy mondattal szeretné lezárni ezt a vitát, azt kéri, a kicsinyes szó szerepeljen 
kétszer  a  jegyzőkönyvben.  Mivel  ezt  az  egész  ügyet  kicsinyesnek  tartja.  Ha  a  testület 
megszavazza, természetesen ő jogosnak tartja. Ő nem támogatja.

Lugosiné Urbán Erzsébet: Tisztelt képviselő-testület, polgármester úr. Neki nem tiszte, hogy 
ehhez a vitához hozzá szóljon, de annyit szeretne elmondani, hogy lassan negyedik éve, hogy 
itt  dolgozik.  Nagyon  sok  kulturális  és  egyéb  delegáció  érkezett  Nagykátára,  valamint 
nemzetközi tánctalálkozókat szerveztek. A polgármester úrnak itt szeretné megköszönni azt a 
hihetetlenül sok segítséget, amit kaptak. Napokig 100 ember ott van a tanyáján, lovagoltatja, 
ebédet kapnak, utaztatja őket.

Kocsi János: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő  testület  9  igennel,  1  nem szavazat  és  1  tartózkodással  elfogadta  a  határozati 
javaslatot.

11/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
engedélyezi Kocsi János polgármester részére a Mercedes S 
típusú, LYG-497 rendszámú személyautóra az éves autópályadíj 
kifizetését. 

Határidő: azonnal
                              Felelős: polgármester
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- Iskolabusz szerződésének ügye

Kocsi János: Van e valakinek a témával kapcsolatban kérdése észrevétele? 

Agonács Lászlóné: Jelenleg a külterületről szállítja a diákokat az iskolába, itt Egreskátáról és 
Erdőszőlőről van szó. Valamint napi rendszerességgel szállítják a diákokat a tornacsarnokba 
is, ez a szerződés 2012. január 31-én jár le. Ezt szeretnék meghosszabbítani 2012. február 1-
jétől  2012.  június  15-ig.  A  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést és javasolja az elfogadását.

Molnár  István:  A  szállítási  költségeket  elfogadhatónak  találták.  A  Pénzügyi  Bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és javasolja az elfogadását.

Kocsi  János:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot,  amely  a  következő:  „Nagykáta  Város 
Önkormányzata  Képviselő-testülete  megbízza  Farsang  Lászlóné  egyéni  vállalkozót,  hogy 
2012. február 1-jétől  2012. június 15-ig ellássa a külterületekről  bejáró tanulók szállítását 
25.500,-Ft  +ÁFA /nap, valamint  a városi tornacsarnok és az oktatási  intézmények közötti 
szállítást  3.500,-Ft  +ÁFA/óra  áron.  Felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  szerződés 
megkötése ügyében a szükséges intézkedéseket tegye meg.”Amennyiben határozati javaslattal 
kapcsolatban  kérdés,  észrevétel  nincs,  kéri,  aki  a  határozati  javaslatot  elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot

12/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza Farsang 
Lászlóné  egyéni  vállalkozót,  hogy 2012.  február  1-jétől  2012.  június 
15-ig  ellássa  a  külterületekről  bejáró  tanulók  szállítását  25.500,-Ft 
+ÁFA /nap, valamint a városi tornacsarnok és az oktatási intézmények 
közötti szállítást 3.500,-Ft +ÁFA/óra áron.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés megkötése ügyében a 
szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: azonnal
                              Felelős: polgármester

-A 2012.-ik évi költségvetés tervezéséhez irányt mutató határozat meghozatala

Kocsi János: Van e valakinek a témával kapcsolatban kérdése észrevétele? 
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Agonács  Lászlóné:  A  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést és javasolja az elfogadását. Két határozati javaslat elfogadása szükséges. 

Tarnavölgyiné  dr.  Tényi  Ágnes: Megkéri  Katona Évát  a Pénzügyi  és Adó iroda vezetőjét 
tájékoztassa a képviselő-testületet a két határozati javaslatról. 

Katona  Éva: Az  önkormányzati  intézményrendszer  2012.  évi  működését,  a  költségvetés 
tervezését  jelentős  mértékben  befolyásolja  a  2011.  december  végén  megjelenő 
jogszabályrendszer. Január második hetében vették észre, hogy drasztikus változások kerültek 
bevezetésre,  miszerint  egy  önállóan  működő  és  gazdálkodó  intézmény  önkormányzat  és 
polgármesteri hivatal január 1-től szétválasztandó külön adószámmal és bankszámlaszámmal. 
Jelenleg  ez  folyamatban  van.  A  költségvetést  a  korábbi  jogszabályok  alapján  kezdték 
elkészíteni. A Városgazdálkodási Szervezetnél, ahol van egy 1.000 adagos konyha külön az 
intézményeinek: óvodáknak, iskoláknak ahova szállítja az élelmiszert eddig egy szakfeladatos 
elkülönítésen  könyvelte  ezeket  a  kiadásokat,  bevételeket,  de  most  mivel  külön  adószám, 
bankszámlaszám  lesz  minden  intézménynek  így  külön  szerződést  kel  kötni  például  az 
élelmiszerre  vonatkozóan.  Ebben meg  kel  határozni,  hogy a  Városgazdálkodási  Szervezet 
milyen összeget számlázzon a saját intézményeinek ezekért az adagokért. Az önkormányzat 
rendeletében van egy nyersanyag költség, hogy mennyibe kerül egy adag, az egyik határozat 
erről fog szólni, nagyon sok minden változott a jogszabályok alapján, a költségvetésbe fog 
sok  minden  jobban  látszani.  A  Városgazdálkodási  intézményirányító  szerv  az  önállóan 
működő  önkormányzati  intézmények  számára  kiszámlázandó  ételadagok  árát  intézményi 
megbontásban határozza  meg.  Mivel az intézményeknek nincs önállóan működő pénzügyi 
szervezetük,  nem  tudják  annyira  átlátni  a  feladatot.  Nehéz  elmagyarázni,  mert  van  egy 
nyersanyag norma, amennyibe valójában a VGSZ- nek belekerül az élelmiszer, a gyerekek is 
három csoportra oszlanak, van akik ingyenesen kapják az étkezést, van aki 50%-ot fizet és 
van aki 100%-ot fizet. Az sem a valós költség, hanem nyersanyag és a rezsi költség felét, a 
rendelet  alapján  és  ez  által  az  önkormányzatnak  egy  támogatást  hozzá  kell  adni.  Ezt  az 
önkormányzat mindig a VGSZ-nek adta, mert egyben volt az összes. Az első határozat, amely 
arról  szól,  hogy  önkormányzat  arra  adna  felhatalmazást  a  VGSZ-nek,  mint  önálló 
intézménynek, hogy a valós költségén alól olyan áron szállítsa a saját intézményeiknek az 
élelmiszereket, amennyi bevétele ezeknek az intézményeknek erre keletkezik. 

Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes: Tehát a VGSZ annyi pénzért szállítja az intézménynek az étel 
adagokat amennyi  az intézmény bevétele,  ez egyrészt  a gyerekektől származó befizetések, 
másrészt az állami normatív támogatás. Ez által a VGSZ-nél keletkezik majd egy hiány, ami 
eddig  is  keletkezett,  de  ezt  majd  az  önkormányzat  meg  fogja  finanszírozni,  ezt  eddig  is 
megtette. A költségvetés tervezésekor már így tudnának számolni.

Katona Éva: A jövő évtől a takarítási,  konyhai és karbantartási feladatok megszervezése a 
VGSZ-nél történik, melynek eredményeképpen, a fenti feladatokat ellátó valamennyi városi 
dolgozó 2012.03.01. napjával áthelyezésre kerülnek a VGSZ állományába, így lenne a bevétel 
és a kiadás is tervezve. Ez alapján annyi fals információ keletkezhet, hogy az intézményeknek 
nem látszik a költségvetésükbe és az önálló beszámolójukban ez a költség, de a VGSZ-nél a 
szakfeladatokon  látszani  fog.  Egyszerűbb  lesz  a  költségvetést  is  összerakni.  A jövő évtől 
várható tendenciák is arra engednek következtetni, ha ezeket az intézményeket elviszik, akkor 
is  ezt  a  feladatot  a  városnak  kell  ellátni.  Tehát  célszerűbb  és  olcsóbb  is,  mert  nullás 
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költségvetést  kell  csinálni.  Most  dolgoznak  a  számokon,  valószínű,  hogy  lesz 
létszámcsökkentés  is.  Ez  benne  van  a  határozat  utolsó  mondatában,  amely  így  szól:” A 
Képviselő-testület  egyúttal  felhatalmazza  a  Városgazdálkodási  Szervezet  vezetőjét,  hogy a 
feladat  központosított  ellátásához  ténylegesen  szükséges  létszámigény  tükrében,  a 
polgármester  és  intézményvezető  előzetes  és  írásbeli  tájékoztatása  mellett  (legkésőbb  az 
áthelyezést napját megelőző 10 napon belül) kisebb létszámot vegyen át saját állományába, 
mint a jelenleg intézményi létszámban a fenti feladatellátás céljából foglalkoztatott dolgozók 
száma.”. Aki nem lesz átvéve annak a munkaviszonyát az érintett intézményvezetőnek kell 
megszüntetni.  Ez  a  lényege  a  két  határozati  javaslatnak.  Az  előfordulhat,  hogy  egyéb 
létszámcsökkentési  javaslatot  is  fognak  hozni  a  költségvetésbe,  de  azt  akkor,  amikor 
tárgyalják.

Kocsi  János:  Amennyiben  a  határozati  javaslattal  kapcsolatban  -  amiben  a  térítési  díjak 
szerepelnek-  kérdés,  észrevétel  nincs,  kéri,  aki  a  határozati  javaslatot  elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot

13/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi az 
államháztartásról szóló  2011. évi CXCV. törvényben, valamint ennek 
végrehajtásáról  szóló  368/2011  (XII.31.)  számú  Kormányrendeletben 
meghatározott  követelményeket,  melynek  megfelelően  a  2012.  évi 
költségvetés tervezéséhez, valamint az önállóan működő és gazdálkodó 
Városgazdálkodási  Szervezet  által  működtetett  1000  adagos  konyha 
kiadásainak és bevételeinek tervezéséhez, az önállóan működő oktatási 
intézményekkel  való  szerződéskötéshez  az  alábbi  határozatot  hozza. 
Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete,  mint  az  1000 
adagos  konyhát  működtető  Városgazdálkodási  intézmény  irányító 
szerve  az  önállóan  működő  önkormányzati  intézmények  számára 
kiszámlázandó ételadagok árát  intézményi  megbontásban az alábbiak 
szerint határozza meg.

Városi Napközi Otthonos Óvoda          
Ingyenes étkeztetésre 
jogosult gyermekek napi adagja 
(függetlenül a napi étkezések számától): 309 Ft + Áfa / nap
Kedvezményes étkeztetésre
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jogosult gyermekek napi adagja: 309 Ft / nap (függetlenül a 
napi étkezések számától) + 
a 
gyermek  által  az  adott 
intézmény  részére  (a 
hatályos  Ö.R.  szt.) 
fizetendő  nettó  (tízórai, 
ebéd, uzsonna) díja összege 
+ Áfa / nap

100%-ot fizető gyermekek esetében: A  gyermek  által  az  adott 
intézmény részére
(a  hatályos  Ö.  R.  szt.) 
fizetendő nettó díj összege 
+ Áfa / adag

Váci Mihály és Mátray Gábor Általános Iskola
Napközi és Menza egyaránt:
ingyenes étkeztetésre 
jogosult tanulók esetében: 368 Ft  + Áfa
Kedvezményes étkeztetésre
jogosult tanulók esetében: 368  Ft  +  a  tanuló  által  az  adott 

intézmény részére (Ö.R. 
szt.) fizetendő nettó díj  összege + 
Áfa 

100%-ot fizető tanulók esetében: A tanuló által  az adott  intézmény 
részére (Ö.R. szt.)  fizetendő nettó 
díj összege + Áfa

A  2012.  évi  költségvetés  véglegesítésénél  jelen  határozatban 
megfogalmazottakat kell figyelembe venni azzal, hogy az egy gyermek 
napi  étkezésénél  önállóan  működő  oktatási  intézmények  felé 
kiszámlázott díj valamint a tényleges anyag és rezsiköltség különbözete 
a  Városgazdálkodás  intézményi  költségvetésében  kerül  tervezésre.  A 
jelen elszámolás  alapján az intézményi  szervezett  étkeztetést  igénybe 
vevő  önállóan  működő  oktatási  intézmények  az  azt  igénybe  vevő 
tanulók/gyermekek  által  a  mindenkor  hatályos  önkormányzati 
rendeletben  meghatározott  térítési  díjai  valamint  az  arra  jogosult 
tanuló/gyermek  után  járó  napi  normatív  támogatás  összegeként 
kötelesek  a  Városgazdálkodás  részére  az  étkezések  költségét 
megtéríteni. 

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

Kocsi  János:  Amennyiben  határozati  javaslattal  kapcsolatban  -  amiben  takarítási, 
karbantartási  és  intézményi  étkeztetési  feladatokat  ellátó  dolgozók  munkaviszonyának 
2012.03.01. napjától áthelyezéssel történő módosításáról van szó - kérdés, észrevétel nincs, 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.
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A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

14/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az irányítása alatt 
álló  önállóan  működő költségvetési  intézményei  esetében a  takarítás, 
intézményi  épület  fenntartás  és  karbantartási  feladatok,  valamint  az 
intézményi  étkeztetés  feladatok  ellátását  2012.03.01.  napjától   teljes 
egészében  az  önállóan  működő  és  gazdálkodó  Városgazdálkodási 
Szervezet működési keretein belül látja el. Ennek megfelelően a fenti 
időponttól  kezdődően  a  korábban  az  egyes  önállóan  működő 
intézmények  állományában  foglalkoztatott  takarítói,  karbantartói 
valamint  konyhai  feladatokat  ellátó  munkavállalók  az  átvevő-átadó 
intézmény közötti megállapodás és jelen határozat alapján áthelyezéssel 
átkerülnek  a  Városgazdálkodás  személyi  állományába.  Az  önállóan 
működő intézmények  esetében a fenti  feladatokra dologi  kiadás  csak 
január  és  február  hónapra  tervezhető,  március  elsejétől  az 
önkormányzat  a  takarítási,  karbantartási  és  intézményi  étkeztetés 
feladatainak  személyi  és  dologi  kiadási  előirányzatát  a 
Városgazdálkodás  elkülönített  költségvetésében  biztosítja.  A 
Városgazdálkodás  könyveiben  az  egyes  intézményekre  jutó 
karbantartási,  takarítási  feladataira  jutó  teljes  költséget  elkülönítetten 
köteles  vezetni  annak érdekében,  hogy utólag pontos adatok álljanak 
rendelkezésre  az  egyes  intézményekhez  kapcsolódó fenti  költségekre 
vonatkozóan. 

A  Képviselő-testület  egyben  felkéri  a  Városgazdálkodási  Szervezet 
vezetőjét,  hogy 2012. évi költségvetési  terveit  a fenti módosításokkal 
dolgozza  át  az  önállóan  működő  intézmények  vezetőivel  szoros 
együttműködésben,  valamint  a  takarítási,  karbantartási  és  intézményi 
étkeztetési feladatokat ellátó dolgozók munkaviszonyának 2012.03.01. 
napjától  áthelyezéssel  történő  módosításáról  gondoskodni 
szíveskedjenek.  A  Képviselő-testület  egyúttal  felhatalmazza  a 
Városgazdálkodási  Szervezet  vezetőjét,  hogy a feladat  központosított 
ellátásához  ténylegesen  szükséges  létszámigény  tükrében,  a 
polgármester  és  intézményvezető  előzetes  és  írásbeli  tájékoztatása 
mellett  (legkésőbb  az  áthelyezést  napját  megelőző  10  napon  belül) 
kisebb  létszámot  vegyen  át  saját  állományába,  mint  a  jelenleg 
intézményi  létszámban  a  fenti  feladatellátás  céljából  foglalkoztatott 
dolgozók  száma.  Az  így  átvételre  esetleg  nem  kerülő  dolgozókat  a 
döntésről  az  érintett  intézményvezető  tájékoztatni  köteles,  melyek 
munkaviszonya a munkáltató általi rendes felmondás keretében szűnik 
meg intézményi feladatátszervezés miatt.

Felelős: polgármester
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Határidő: azonnal

Egyebek:

Kocsi  János:  Az  egyebek  napirendi  pontnál  szeretné  előterjeszteni,  hogy  alakítsanak  a 
majálisra  egy  szervező  bizottságot.  A  bizottság  elnökének  javasolja  Magyar  Lászlónét, 
tagjainak: Szalainé Apró Máriát, Szabó Jánost igaz ő nincs jelen, de már korábban vállalta, 
Kiss Gábort,  Németh Lászlót,  Lugosiné Urbán Erzsébetet  és Molnár Istvánt.  A javasoltak 
mind vállalják a megbizatást. A jelenlévők közül van e valakinek más javaslata? 

Szalainé Apró Mária: Ezek a nevek eddig is 100%-ban részt vettek ebben a munkában, de ő 
hiányolja a Tóth Istvánt a sport részéről, eddig minden programon részt vett és a fő versenyt is 
ő szervezte.

Kocsi  János:  Elfogadja  a  javaslatot.  Ha  kérdés,  észrevétel  nincs,  kéri,  aki  a  határozati 
javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt.

A képviselő testület  11 igennel,  nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati 
javaslatot.

 15/2012.(I.26.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  majális 
szervezésére  ad  hoc  bizottságot  alakít,  melynek  elnöke:  Magyar 
Lászlóné VGSZ vezető. Tagjai: Szalainé Apró Mária, Szabó János, Kiss 
Gábor, Németh László, Lugosiné Urbán Erzsébet, Molnár István, Tóth 
István.

Kocsi János: Az egyebek napirendi pontban van e valakinek kérdése, észrevétele.

Simon László: Kérése lenne a polgármester úrhoz valamint a képviselő-testülethez, hogy egy 
zebrát csináltassanak a régi könyvtár épülete előtt, baleset veszélyes ez az átkelő, naponta sok 
gyerek átkel itt. Egy másik balesetveszélyes helyre is felhívná a figyelmet ez az Egreskátai út. 
Van itt egy kiugró ház, e mögül jönnek ki az iskolás gyerekek, ide egy tükröt javasolna az 
Amici  étterem oldalára. Javasolja, ennek költségeit építsék be a költségvetésbe.

Kocsi János: Kéri a képviselő urat a javaslatát adja be írásba.

Molnár István: A Görgey úton van egy zöldséges, amelyik évek óta nem működik, itt áldatlan 
állapotok vannak, ezzel kellene valamit tenni.

Agonács Lászlóné: Mit lehet tudni a megyei intézmények átadásáról?
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Kocsi János: 40 önkormányzatot  látogatnak meg és tárgyalnak velük, a továbbiakban,  ide 
tartozik Nagykáta is. Neki lenne egy kérdése Botka Sándor képviselő úrhoz, azt említette az 
előzőekben,  hogy a Jobbikos képviselő úrnak - aki nincs jelen - a véleményét  is szeretné 
ismertetni mindenki számára. 

Botka Sándor: Nem említett pártot, Marton László képviselő úrról van szó. 

Kocsi  János:  Azt  kérdezi  képviselő  úrtól,  mivel  volt  ő már  minden párt  tagja  a Centrum 
pártnak,  az  MSZP-nek,  most,  mint  egyéni  civil  szervezet  tagjaként  indult,  most  meg 
Jobbikos? Igaz, hogy most a Jobbik párt tagja?

Botka Sándor: Ha polgármester úr azt állítja, hogy ő tagja volt a Centrum pártnak, tagja volt a  
demokratikus  koalíciónak  akkor  ezt  bizonyítsa  be.  Ellenkező  esetben  ez  rágalmazásnak 
minősül.  Semmilyen  pártnak,  az  MSZP-n kívül  tagja  nem volt.  2006-ban  és  2010-ben is 
függetlenként indult  a választásokon. Az MSZP- ben és a Jobbikban is vannak barátai.  A 
jobbiknak nem tagja és nem szándékozik egyik pártba sem belépni.  Azt gondolja, hogy a 
polgármester úrnak éppen annyi MSZP-s barátja van, mint neki.

Kocsi János: Rendes emberekről beszélnek.

Botka  Sándor:  Akkor  nyilvánvaló  az  ő  barátai  csak  és  kizáróan  nem rendes  emberek,  a 
polgármester úr barátai csak rendes emberek.

Kocsi János: Gratulál a pályafutásához.

Botka Sándor: Ezt viszont kívánja.

Kocsi  János:  Ha  senkinek  nincs  kérdése,  sem  észrevétele,  akkor  minden  résztvevőnek 
megköszöni a megjelenést és az ülést bezárja.

- kmf-

Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes Kocsi János
jegyző polgármester
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